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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/08-13/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-08-1 
Rijeka,  16.3 2009. 

   
 
 
 

ZAPISNIK 
S  22. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
22. sjednica Kozale održana je 16. 03. 2009. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Loris Rak, predsjednik VMO  
- Dušan Kovačević  zamjenik predsjednika VMO   
- Mate Makale,  član VMO 
- Grga Rukavina, član VMO 
- Pavao Komadina, član VMO   
-     Ivo Feranda, predsjednik pododbora za komunalnu problematiku 
-     Nikola Maravić, zamjenik pododbora za komunalnu problermatiku 
-     Krunoslav Horinžek, predstavnik zgrade Laginjina 16/a 
-     Dragica Šibenik, tajnik MO 
 
 

 

Usvajanje zapisnika s  21. sjednice VMO Kozala: 
- Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
Sjednicu je otvorio  predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Informacija o održanoj proslavi 8.Marta – Meñunarodnog dana žena 

- Izvjestitelj: Loris rak 
2. Prijedlog za rješavanje prometne gužve u centru grada 

- podnositelj prijedloga:IVO FERANDA 
3. Zahtjev o preispitivanju odluke o postavljanju radarskih antena na silosu u 

Riječkoj luci 
- podnositelj zahtjeva: KRUNOSLAV HORINŽEK 

4. Informacija o provedenoj Ekološkoj akciji "Lijepa škola" 
- izvjestitelj: Dragica Šibenik 

  
5. Razno 
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AD 1 
 
Predsjednik VMO, gosp. Loris Rak ukratko  je informirao nazočne o obilježavanju 8. Marta – 
Meñunarodnog dana žena. 
 
Zaključci: 
 
�  Prihvaća se Izvješće o održanoj proslavi 8.Marta – Meñunarodnog dana žena 
�  Zadužuju se članovi  vijeće da za  iduću godinu predlože i pripreme program obilježavanja 

8.Marta 
 

AD 2  
Gosp. Ivo Feranda  izvjestio je  nazočne o Prijedlog za rješavanje prometne gužve u centru 
grada 
 
 
 
Zaključak: 
 

D  VMO podržava prijedlog gosp. Feranda za rješavanje prometne gužve u centru 
grada. 
9  Prijedlog gosp. Ferande uputiti na daljnje rješavanje  MO Školjić 

 
AD 3 

Zahtjev o preispitivanju odluke o postavljanju radarskih antena na silosu u Riječkoj 
luci 

- podnositelj zahtjeva: KRUNOSLAV HORINŽEK 
 
Zaključak: 
 
� Informacija o postavljanju radarskih antena na silosu u Riječkoj luci primljena na 
znanje 
� OGU za urbanizam, ekologiju i zaštitu okoliša uputiti zamolbu da nam dostave 
podatke : da li radarske antene na silosu u Riječkoj luci posjeduju dozvole za rad-i 
podatke o štetnosti za ljude 
� Od Lučke uprave takoñrer zatražiti da nam dostave podatke : da li radarske antene 
na silosu u Riječkoj luci posjeduju dozvole za rad i  kolika je štetnost za grañane. 
 
AD 4 
Tajnica VMO gosp. Šibenik izvijestio je prisutne o uspješno provedenoj Ekološkoj akciji 
"Lijepa škola" 
 

Zaključak: 
 
� Informacija  kao  takva primljena na znanje. 

 
AD 5 
Predsjednik VMO, g.Loris Rak ukratko se je osvrnuo na problematiku vezanu uz pozitivna 
mišljenja VMO i naše zahtjeve za postavljanjem stupića. Predlaže da se ponovno pošalje 
pozitivno mišljenje VMO za postavljanjem stupića u Ulicu V.Novaka 
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Zaključak: 
� Prijedlog je prihvaćen 
 
� Uputiti pismeni zahtjev OGU za komunalni sustav  / i na znanje pročelnici Miličević 

da se postave stupići u Ul.V.Novaka i to od k.br.5 – do dućana na ćošku, obzirom 
da je neposrednim uvidom utvrñeno – da se nogostupom ne mogu kretati osobe u 
invalidskim kolicima, a po mišljenju Pododboran za komunalnu problematiku, 
kolnička traka je dovoljno široka da se omogući parkiranje i prometovanje tom 
ulicom. U slučaju daljnjeg odbijanja našeg zahtjeva  za postavljanje  stupića  
molimo detaljno i konkretno obrazloženje  vaših razloga 

 
� Uputiti požurnicu  glede postavljanja stupića i u Ul. Ante Kovačića 24 
 
AD 6 
Predsjednik VMO, gosp. Loris Rak  da se ukazala potreba o sazivanju Zbora grañana i  to 
prvenstveno  za Ulicu Brajšinu i Ulice koje graniče s njom, a u svezi njihovih zahtjeva za 
postavljanjem i skidanjem stupića i dr.  
 
Zaključak: 
 
 
 �Prijedlog je prihvaćen 
 
� Održati  Tematsku sjednicu na koju  bi trebali pozvati : Biasolia, Mičetića i dr. 
�  Nakon održane Tematske sjednice sazvati  Zbor grañana po kvartovima 

 
 
 
AD 7 
Predsjednik VMO, g. Loris Rak izvijestio je prisutne o  održanom sastanku s ravnateljem 
Direkcije za MS, Darkom Pražićem Tenis KLUB  Rijeka  i članovima VMO Belveder, a u 
svezi pristiglog prijedloga za ureñenjem tenis igrališta povrh Tržnice Belveder. 
 
Zaključak: 
 
�  Informacija kao takva primljena na znanje  
�  Prihvaća se prijedlog o sazivanju zajedničkog sastanka s predsjednikom  
    VMO Belveder  
� Zadužuje se tajnica da provjeri  u GUP-u  Grada Rijeke  namjenu (zapuštenog) 
   prostorar.  

 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednika  VMO Kozala. 

 
Dragica Šibenik Loris Rak 
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